



من الشعب الياباني
From the People of Japan

Embassy of Japan in Lebanon

May 24, 2023

Press Release

Japan provided Waste Collection Trucks to Municipalities to tackle Solid Waste Management Challenges in Baalbeck-Hermel



Through the Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP), Japan provided three waste collection trucks through the Lebanese Organization for Studies and Training (LOST) to help four municipalities in Baalbek-Hermel tackle solid waste management challenges. This assistance will enable more than 41,000 residents to live in better public health conditions.

On May 23 2023, Ambassador MAGOSHI attended a ceremony that celebrated the hand-over of three waste collection vehicles, in the presence of Governor of Baalbek-Hermel, H.E. Mr. Bashir Khodr and General Manager of LOST, Dr. Rami Lakkis.

The ceremony opened with the national anthems of Japan and Lebanon, followed by congratulatory remarks from Ambassador MAGOSHI, Mr. Khodr and Dr. Lakkis.

In his speech, Ambassador MAGOSHI highlighted Japan's contribution to sustainable and effective solutions for waste management in Lebanon, and mentioned that people's efforts and participation are fundamental for the continued success of this project. In return, Mr. Khodr thanked Japan for its generous support to municipalities in Baalbeck-Hermel, and appealed for urgent support towards increased needs in waste management in the region. As for Dr. Lakkis, he expressed sincere gratitude for Japan's support to vital sectors in Lebanon during critical times, and praised its unwavering commitment to diligently working to improve conditions of vulnerable populations, hoping for the continuation of the partnership with Japan.



من الشعب الياباني
From the People of Japan

سفارة اليابان في لبنان

24 أيار، 2023

بيان صحفي

اليابان قدمت شاحنات لجمع النفايات لبلديات في بعلبك-الهرمل لمواجهة تحديات إدارة النفايات الصلبة



عبر برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري (GPP)، قدمت اليابان ثلاث شاحنات لجمع النفايات عبر الجمعية اللبنانية للدراسات والتدريب، لمساعدة أربع بلديات في بعلبك-الهرمل على مواجهة تحديات إدارة النفايات الصلبة. ستتيح هذه المنحة لأكثر من 41,000 مقيم، العيش ضمن ظروف صحية أفضل.

في 23 أيار 2023، حضر السفير ماغوشي ماسايوكي حفل تسليم الشاحنات الثلاث، بحضور سعادة محافظ بعلبك-الهرمل السيد بشير خضر والمدير العام للجمعية اللبنانية للدراسات والتدريب الدكتور رامي لقيس.

استهل الحفل بالنشيد الياباني واللبناني، تبعهما كلمات تهنئة من قبل السفير ماغوشي، السيد خضر والدكتور لقيس.

في كلمته، سلط السفير ماغوشي الضوء على مساهمة اليابان في إيجاد حلول مستدامة وفعالة لإدارة النفايات في لبنان، وذكر أن جهود الناس ومشاركتهم أساسية لاستمرار نجاح هذا المشروع. في المقابل، شكر السيد خضر اليابان على دعمها السخي للبلديات في بعلبك-الهرمل، ودعا إلى تقديم دعم عاجل لتلبية الاحتياجات المتزايدة في إدارة النفايات في المنطقة. أما الدكتور لقيس، فأعرب عن خالص امتنانه لدعم اليابان للقطاعات الحيوية في لبنان خلال الأوقات الحرجة، ونوه بالتزامها الثابت في العمل الدؤوب لتحسين ظروف السكان الأكثر حرماناً، أملاً باستمرار الشراكة مع اليابان.